
Virtain kaupunki
Vammaisneuvosto          Pöytäkirja

Kokous 2.4.24

Klo 17:15-19:00

Gospel Kahvila

Virtaintie 25, Virrat

Paikalla:

Raija Rihkajärvi, pj

Hanna Jantunen, sihteeri 

Anna Tiainen, jäsen

Seija Välimäki, jäsen

Seppo Vesa, jäsen 

Seppo Liuhonen, jäsen poistui klo 17:50

Marika Hakola, kaupungin nimeämä edustaja Teams

Tapani Heinonen, kaupungin nimeämä varajäsen

Poissa: Maire Paltare, Mari Lehtinen ja Lea Koskimäki

1. Kokouksen avaus

    - Puheenjohjata avasi kokouksen 17:15 ja kokous todettiin   
päätösvaltaiseksi

2. Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Seija Välimäki ja Tapani Heinonen

3. Esteettömyys työryhmän terveiset

    - Esteettömyys työryhmä on kokoontunut yhden kerran 19.3.

    - Hanna ja Anna kertoivat mitä aletaan tehdä työryhmän kanssa.

    -  Seuraavalle kerralle selvitetään:

    -  Lainsäädäntö

    - Julkinen rakentaminen
    - Saavutettavuus ”Fyysinen” saavutettavuus, viestintä/tiedotus
    - Liikkuminen (tapaturma-alttius, apuvälineillä).

- Valitaan yksi kohde ( Liikuntahalli) ja hyödynnetään aiemmin tehtyjä  
katselmuksia vuodelta 2017.

- Selvitetään onko kaupungilla nimetty henkilö esteettömyysstrategiaan.

- Kokoonnutaan ennen kesää vielä 2 kertaa.

4. Kauppojen esteettömyys, tilanne nyt?  Millainen vastaanotto   
yrittäjiltä/ myymälä vastaavilta?

- Seppo Liuhonen käy Tokmannilla selvittämässä INVA-paikoituksesta



- Seppo Vesa kävi Kitusen Kievarilla keskustelemassa Juhan kanssa, 
rollaattorin he ovat hommanneet, mikä on eteisessä ja INVA-paikotus 
merkinnät ovat vireillä.

- Raija Rihkajärvi selvittää HyvänOlon keskuksen kanssa INVA-paikoituksen
merkintää.

- Hanna Jantunen ja Anna Tiainen kävivät K-Supermarketissa 
keskustelemassa Sari Lammin kanssa pyörätuolista, muistivat aiemmat 
yhteydenotot ja lupasivat ottaa asian käsittelyyn. 

Apteekkiin laitettiin spostia ja asian selvittelyä jatketaan.

- Seija Välimäki oli käynyt Löytötexissä keskustelemassa pyörätuolin 
saanista ja pyyntö lähtenyt eteenpäin. S-Marketissa oli myös käynyt, mutta
apuvälinettä ei ole budjetoitu tälle vuodelle.

- Seppo Liuhonen oli käynyt myös K-Raudassa ja oli antanut inva-paikasta 
palautetta.

- Käsitellään seuraavassa kokouksessa nyt puuttuvat ja keskeneräiset 
kohteet.

5. Pirhan terveiset

- Raija Rihkajärvi kertoi Pirhan vammaisneuvoston terveiset.

- Raija kertoi Digituesta, mikä aloittaa toukokuussa.

- Raija ja Seija keskustelivat Omaishoidon tuen vapaan palvelusetelin  
sääntökirjan päivittäminen

6.  Vammaisneuvoston Päivystykset:

- Joulukuu 2023 paikalla vammaisneuvoston jäseniä

- Tammikuu -24 Ari Juvakka oli kertomassa kaupungin esteettömistä 
asunnoista, jotka ovat valmistumassa kevään aikana.

Paikalla oli vammaisneuvoston edustajia ja yksi ulkopuolinen.

- Helmikuu -24 Hilkka Suhonen jalkahoitaja 

Paikalla oli vammaisneuvoston jäseniä ja 3 ulkopuolista.

- Maaliskuu -24 Fysioterapeutti Satu Solja pienapuvälineet.

Paikalla oli vammaisneuvoston edustajia ja 8 ulkopuolista

- Huhtikuu -24 Anu Dahlberg Suunhoito

- Toukokuu -24 Esteettömät liikunta mahdollisuudet sisällä ja ulkona

7. Riemukas kesäpäivä, työryhmä Marika, Mari ja Sepot

- Marika Hakola on yrittänyt kutsua työryhmää koolle, muistutteli nyt 
kokouksessa muitakin aktivoitumaan.

- Marika ehdotti että jokainen kävisi keräämässä palkintoja ongintaan.

- Anna käy kysymässä S-Marketista

- Marika käy kysymässä K-Kaupasta ja Löytötexistä.

- Oli puhetta että jos työryhmä tarvitsee apaua/ ideointia niin ovat sitten 



yhteydessä meihin muihin. Ennen tapahtumaa pidetään palaveri jossa 
kaikki ovat mukana ja jaetaan hommat jne.

8. Muut asiat

- Hyvinvointimessut 21.9.24

- Hanna toi esille jos vammaisneuvosto ja vanhusneuvosto pitäisivät 
kahviota yhdessä. Vammaisneuvosto suostui, että pitävät vanhusneuvoston
kanssa yhdessä kahviota Hyvinvointimessuilla.

9. Seuraava kokous 4.6.24 Kohtaamispaikka Otsossa klo 17.30

10. Kokous päätetty klo 18.50

Hanna Jantunen

Vanen sihteeri




